
 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
14 juni 2018 

Blad 16 

 

  

§ 5  

Revidering av riktlinjer för föreningsbidrag 

Beslut 
att godkänna förvaltningens förslag till beslut 

att därutöver uppdra åt förvaltningen att återkomma med förslag på 

hur förvaltningens kontakt, service och stöd till det lokala 

föreningslivet kan förstärkas och utvecklas 

 

Spånga-Tensta har, jämfört med många andra stadsdelar, ett mycket 

rikt och aktivt föreningsliv. Många föreningar gör ett oerhört viktigt 

arbete för stadsdelens invånare och stadsdelens utveckling. 

 

Vi ser ett behov av att stödja, serva och hjälpa stadsdelens föreningar i 

deras utveckling - för en del för att bygga upp sin förening och 

etablera goda demokratiska arbetsformer, för andra för att växa eller 

för att hitta rätt bland de föreningsbidrag som kan sökas hos olika 

aktörer.  

 

Mot bakgrund av det så vill vi uppdra till förvaltningen att till 

nämnden återkomma med förslag på hur förvaltningens kontakt, 

service och stöd till det lokala föreningslivet kan förstärkas och 

utvecklas.  

 

Ärendet 
Den 27 oktober 2016, § 12 samt den 16 maj 2017, § 6 beslutade 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd att uppdra till stadsdelsförvaltningen 

att utarbeta förslag till reviderade riktlinjer för föreningsbidrag. 

Nuvarande riktlinjer antogs av stadsdelsnämnden den 27 augusti 

2015, § 24. 

 

Förvaltningen har framarbetat ett förslag till reviderade riktlinjer. I de 

reviderade riktlinjerna har förtydligande gjorts för att skapa lika 

förutsättningar för alla föreningar som söker bidrag.  

 

Förvaltningen föreslår att nämnden antar de reviderade riktlinjerna för 

föreningsbidrag.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 31 maj 2018. 

Dnr 1.1–380/2018 

 

 

 

 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
14 juni 2018 

Blad 17 

 

  

Förslag till beslut 
Sus Andersson m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S) och Rashid 

Mohammed (V) lade fram ett eget förslag och föreslog att nämnden 

skulle ställa sig bakom det. 

 

Vice ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Åsa Nilsson 

Söderberg (L) ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Beslutsgång 
Sus Andersson (MP) ställde förslagen mot varandra och fann att 

nämnden hade beslutat att anta MP+ S+ V:s förslag. 


